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A.7 – Ministerie van Binnenlandse zaken, openbaarmaking 
nevenfuncties en neveninkomsten

PvdA

Vraag
Is het college van plan om een reactiebrief richting het ministerie te sturen?

Antwoord
De brief met de oproep van de Minister is gericht aan de gemeenteraad. Er wordt 
overigens in de brief niet gevraagd om als gemeente te reageren. Het is dan ook niet 
logisch dat het college een reactiebrief stuurt.

Vraag
Hoe kijkt u tegen het voorstel aan om als college tegen het voorstel aan om bedragen 
openbaar te maken van nevenfuncties i.p.v. te kiezen voor bezoldigd/onbezoldigd?

Antwoord
Op onze website staat bij de nevenfuncties momenteel aangegeven of deze bezoldigd dan 
wel onbezoldigd is. Alhoewel full-time bestuurders melding maken van hun 
neveninkomsten aan het Ministerie van BZK in verband met verrekening van 
neveninkomsten, dient formeel daarnaast een register bijgehouden te worden van de 
inkomsten uit nevenfuncties. Het college zal bezien hoe hieraan het beste vorm te geven. 
Wij zullen u hierover vervolgens informeren.
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A.13 – Raadsinformatienota uitvoeringsprogramma handhaving en 
tussentijdse rapportage

VVD

Vraag
De VVD schrikt van de nieuwsberichten over ondermijning die vandaag (18-10-2019) te 
lezen en horen zijn in landelijke en regionale media, over boeren die niet aan de overheid 
willen melden dat ze benaderd zijn door criminelen. Allebei zorgwekkende feiten. 
Daarom vinden wij het een zorg dat er minder uren dan gepland zijn besteed aan 
ondermijning en drugsproblematiek. In een rechtstaat moeten boeren beter beschermd 
worden. Waarom is de afweging gemaakt om juist op dit dossier zo veel uur vrij te maken? 
En wordt de planning voor 2020 gewoon weer op 300 uur gehouden?

Antwoord
In het uitvoeringsprogramma zal steeds prioriteit worden gegeven aan ondermijning en 
drugsproblematiek. In het uitvoeringsprogramma van 2019 is in eerste instantie 300 uur 
opgenomen voor dit handhavingsaspect. Deze uren worden hoofdzakelijk ingezet voor 
handhaving in het kader van de Opiumwet. Omdat er in het kader van toezicht slechts 
een beperkt aantal overtredingen van de Opiumwet hebben gespeeld kon het aantal 
begrootte uren worden teruggebracht. Dit evenwel rekening houdend met afdoende 
capaciteit voor het resterende deel van 2019.
In 2020 en verder zal dit handhavingsaspect steeds prioriteit krijgen. Er zullen afdoende 
uren worden begroot en indien dit nodig is naar boven of beneden worden bijgesteld.

D66

Vraag
Tekst over arbeidsmigranten uit de evaluatie; ”er is actief gecontroleerd op huisvesting 
van arbeidsmigranten in onze gemeente. Dit gebeurt zowel preventief als reactief. 
Doordat er veelvuldig arbeidsmigranten worden gehuisvest zijn hieraan relatief veel uren 
besteed. Hiermee wordt beoogd om zowel voor de arbeidsmigrant goede huisvesting te 
waarborgen, als de huisvesting in harmonie met de omgeving te laten plaatsvinden. “  
Wat zijn de resultaten van die controles (buiten het eerder gecommuniceerde m.b.t. de 
Dorpstraat in Ossendrecht) en heeft dit geleid tot vervolg stappen, zo ja welke.

Antwoord
Naar aanleiding van meldingen en de eigen waarnemingen van de toezichthouders zijn 
verschillende adressen gecontroleerd. In de meeste gevallen waren er arbeidsmigranten 
gehuisvest zonder de hiervoor vereiste ontheffing. De eigenaren zijn hierop 
aangeschreven en de handhavingstrajecten zijn nog lopend conform de stappen die aan 
uw raad bekend zijn gemaakt. In een aantal gevallen is een ontheffing aangevraagd of is 
inmiddels al een vooraanschrijving dwangsom verstuurd. Ook zijn er eigenaren die 
hebben aangegeven het gebruik te zullen staken.


